
SKUPŠČINA VIŠKIH SINDIKALNIH DELAVCEV

Ustvarjalno delo —
porok večje učinkovitosti

O tem kakšno je bilo delo sindikalne organizacije
r občini Ljubljana Vič-Rudnik, morda najbolj ilu-
strirajo uvodne bcsede njegovega dosedanjega pred-
sednika Jožeta Skete. ki je na letni skupščini med
drugim dejal:

Pri reševanju problemov smo bili včasih bolj, če-
stokrat pa tudi manj učinkoviti. Predvsem neugodna
ekonomska situacija, visoka stopnja inflacije in pada-
nje življenjskea standarda so v marsikateri OZD
povzročili med delovnimi Ijudmi apatijo. pa tudi
zaskrbljenost, zato se nam je nenehno postavljalo
vprašanje, kako mobilizirati delavce na vseh tistih
področjih življenja in dela, kjer obstajajo realne mož-
nosti za premagovanje težav.

Mnoge težave je sindikalno članstvo sicer prebro-
dilo, opozorilo nanje in tudi preseglo, o temu kako
se jim zoperstaviti v prihodnje, pa je tekla razprava
na sami letni skupščini, za katero naj mimogrede
zapišemo, da je veljala izjemno dobra udeležba. Na
to s kakšnimi težavami se srečujemo v kmetijstvu je
opozorilo več delegatov. Nerazumljiva in nerazreše-
na ostajajo še vedno groba neskladja med vihravo
rastjo repromaterialov (gnojil, goriva . . .) in kme-
tijskih izdelkov, pa tudi izredno visoke obrestne
mere, zato ni naključje, da so zahtevali spremembo
takšnega stanja o čemer naj bi povedli razpravo tudi
v širši družbenopolitični skupnosti. Zahteve po do-
slednejšemu varovanju kmetijskih zemljišč, po krepi-
tvi intervencijskega sklada, ki že daje dobre sadove
in doslednemu nagrajevanju dobrega dela so kažipot
za naprej. Na področju gradbeništva se zadeve že
zaostrujejo v taki meri, da boljši kadri spričo zelo
slabega nagrajevanja odhajajo, tako nizko vrednote-
no delo pa tudi močno zmanjšuje motiviranost za
aktivno družbenopolitično delo tudi v vrstah sindi-
kata.

Novo vodstvo

Na svoji konstituivni seji je novoizvoljeni ob-
činski sindikalni svet izvolil tudi novo predsed-
stvo v sestavi Igor Vidrih, Maks Močnik, Mi-
roslav Petje, Andreja Krvina, Slavka Emaršič,
Rudi Rojc, Jože Sojer, Martin Kovač, Niko
Vojnovič, Ivica Gnezda, MihaelToman, Janez
Ahačič in Marja Mihelič. Dolžnost predsedni-
ka bo v naslednjem mandatnem obdobju
opravljal Igor Vidrib (iz DO Ilirije-Vedrog),
podpredsednik bo Maks Močnik (iz Avtomon-
taže TOZD Utensilia), sekretar bo Miroslav
Petje (drugi mandat), sekretarka za področje
dohodkovnih odnosov bo Angelca Kejžar, se-
kretar za področje razvoja samoupravljanja in
vprašanja življenjskih in delovnih pogojev pa

^ V « ^ _ ^ ^

Že v samem poročilu je bila izpostavljena nezavid-
ljiva situacija slabšega ekonomskega položaja delav-
ca, s katero se srečujejo v družbenih dejavnostih,
zato bo opredelitev o tetn koliko sredstev bomo
združevali za posamezne dejavnosti in s tem v zvezi
kaj, koliko in kakšno kvaliteto storitev bodo morali
zagotavljati delavci, ki na teh področjih delajo, tudi
ena izmed programskih usmeritev. Zelo odločno in
jasno pa so razpravljalci nekajkral povedali, da izsto-
panje iz vrst sindikata v takšnih situacijah ne sme biti
način za razreševanje problemov. Nasprotno, po-
trebno se je prav v okviru sindikata boriti za takšne
cilje v družbi, ki bodo tem dejavnostim in še posebej
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znanju p.amenjali večji delež, kar je tudi zagotovilo
za hitrejši skupni napredek.

Sicer pa je bilo na tej letni skupščini slišati tudi
nekaj, lahko bi rekli povsem praktičnih usmeritev za
učinkovitejše delo sindikata: okrepiti kolektivno vlo-
go izvršnih odborov (v vsaj 90 odstotkih breme dela
leži na predsedniku) in z njim povezana odgovor-
nost, saj se sindikat lahko uveljavi le toliko, kolikor
je uveljavljen v svoji sredini, v samo delo sindikatov
bi veljalo uvesti racionalnejše oblike dela, večjo skrb
je treba namenjati stalnim oblikam usposabljanja in
izobraževanja sindikalnih delavcev, več je treba sto-
riti za večjo pripadnost članstva tej družbenopolitični
organizaciji, sindikalni delavci naj bodo tudi sicer
izbrani med dobrimi delavci, kar se je že sedaj izka-
zalo za pozitivno, v ospredju obravnav pa morajo biti
predvsem taka vprašanja. ki delovne Ijudi najbolj
zadevajo . . .

Tako so bila na tej letni skupščini obogatena tudi
programska izhodišča, postavljena zelo akcijsko in
zavezujoče, v ospredju pa boljša zavzetost za vestno
in gospodarno upravljanje z družbenimi sredstvi, saj
od dobrih ekonomskih rezultatov zavisi tudi boljša
socialna varnost, katero pa v tej družbi lahko razre-
šujemo le z boljšim in kvalitetnejšim delom, pa tudi s
smelejšo inovacijsko dejavnostjo in pretehtanimi in-
vesticijami, katerih učinkovitost bi veljalo sproti oce-
njevati.

S prepričanjem in zavestjo, da še tako dobra stališ-
ča, sklepi in usmeritve kot tudi angažiranje občinske-
ga sveta ler njegovih organov ne bi imelo pravega
pomena, če jih ne bi uresničevalo članstvo v OO ZS,
so viški sindikalni aktivisti sklenili svojo skupščino,
na kateri so izvolili nov obiinski sindikalni svet,
predsedstvo in njegove organe.
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